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خبـر  اتمام کشت گندم در مزارع شهرستان شیراز 
جاری  زراعی  سال  در  گفت:  شیراز  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
37075 هکتار از مزارع شهرستان شیراز به کشت گندم اختصاص یافت 
شهرستان  تعهدات  و  ابلاغی  سطح  از  بیشتر  درصد   30 میزان  این  که 

است.
جهاد  مدیریت  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کشاورزی شهرستان شیراز ذبیح الله سیروسی با اشاره به اهمیت کشت 
گندم و.لزوم پایداری در تولید این محصول استراتژیک تصریح کرد با 
تلاش کارشناسان اداره تولیدات گیاهی و مسئولین پهنه کشت گندم از 

نیمه اول آبان ماه آغاز و تا هفته اول دی ماه ادامه یافت که طی این 
مدت، 8945 هکتار از مزارع گندم آبی و 28130 هکتار نیز به صورت 

دیم کشت شد.
رعایت  بر  همکاران  دقت  بر  علاوه  زراعی  سال  در  وی  گفته  به 
تمامی اصول به زراعی از جمله تهیه بستر و.آرایش مناسب و استفاده 
از  صد  در   73 از  بیش  منطقه،  در  زودرس  و  پتانسیل  پر  ارقام  از 
با دستگاه های کارنده کشت  و  به صورت مکانیزه  نیز   سطوح کشت 

شد.

راه های  ایمنی  کمیسیون  و  تصادفات  راهبردی  مشترک  جلسه  در 
مدیرکل  از  شهری  برون  تصادفات  کاهش  دلیل  به  فارس  استان 

راهداری و حمل و نقل جاده ای فارس تقدیر شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل راهداری 
نشست  در  فارس  استاندار  فارس،  استان  جاده ای  نقل  و  حمل  و 
و  پنجاه  و  ترافیک  شورای  تصادفات،  راهبردی  شورای  مشترک 
هفتمین جلسه کمیسیون اجرایی مدیریت ایمنی حمل و نقل و سوانح 
رانندگی استان فارس با اشاره به اقدامات و تلاش های مؤثر صورت 
سال   4 گفت:  تصادفات  کاهش  برای  گذشته  سالیان  در  پذیرفته 
متوالی کاهش تصادفات برون شهری در فارس نشان دهنده هدفمند 
بودن و تدوین و اجرای راهبردهای تدوین شده در بخش راهداری و 

حمل و نقل جاده ای استان است.
تعداد  در  مطلق  قدر  لحاظ  به  فارس شاید  داد:  ادامه  فارس  استاندار 
گرفتن  نظر  در  با  اما  باشد  داشته  را  نخست  رتبه  ترافیکی  حوادث 
راه ها، جمعیت،  استان، طول  شاخص های دیگری همچون مساحت 
تردد  میزان  تقاطع ها و دسترسی ها،  تعداد  تعداد شهرها و روستاها، 

و... در رده های پایین تری قرار می گیرد.
رحیمی خاطرنشان ساخت: تلاش های بسیار خوبی طی سالیان گذشته 
صورت  شهری  برون  تصادفات  کاهش  برای  فارس  استان های  در 
موجود،  راه های  بهینه سازی  و  توسعه  راستا  این  در  که  پذیرفته 
تلاش های مجموعه پلیس راه، توسعه سیستم های هوشمند حمل و نقل، 

نقش آموزشی رسانه ها و... بسیار مؤثر بوده است.
عالی ترین مقام دولت در استان فارس با اشاره به نقش مؤثر عوامل 
فرهنگی در کاهش تصادفات تأکید کرد: فعالان بخش حمل و نقل 
استان بایستی با برنامه ریزی راهبردی، سایر عوامل مؤثر در کاهش 
تصادفات را شناسایی و تلاش برای کاهش حوادث ترافیکی را ادامه 

دهند.
عنایت ا... رحیمی افزود: در سال های گذشته نقاط پر تصادف استان 
شناسایی و بخش عمده ای از این نقاط نیز رفع گردیده که این عامل 
نیز در کاهش تصادفات برون شهری فارس تأثیر بسزایی داشته که 
برنامه ریزی های  و  بیشتر  تحلیل های  با  نیز می بایست  این کار  ادامه 

دقیق تر در دستور کار قرار گیرد.
این  در  نیز  فارس  استان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
نشست گفت: کاهش تلفات ناشی از حوادث ترافیکی برون شهری 
اقدامات  با  راه ها  ایمن سازی  در  پذیرفته  صورت  اقدامات  نتیجه 

زودبازده و کم هزینه در محورهای پایلوت استان بوده است.
از  برخی  در  تصادفات  تراکم  از  تحلیلی  گزارشی  ادامه  در  وی 

اطلاعات  و  آمار  پایش  نمود و گفت:  ارائه  را  استان  شهرستان های 
تصادفات جاده ای توسط دبیرخانه کمیسیون ایمنی راه ها و کارشناسان 
این اداره کل همواره راهکارهای اجرایی مناسب و مؤثری را پیش 
روی ما قرار می دهد که پس از تصویب در محورهای استان عملیاتی 

می شود.
تراکم تصادفات و  با  مقاطع  سیاهپور خاطرنشان ساخت: محورها و 
تلفات در استان شناسایی گردیده که در ماه های منتهی به نوروز با 

اقدامات زودبازده ایمن سازی خواهد شد.
علیرضا سیاهپور با اشاره به ضرورت حضور محسوس و نامحسوس 
پلیس راه در ماه های منتهی به نوروز گفت: تعامل دستگاه های خدمات 
رسان جاده ای خصوصاً پلیس راه و با مدیریت و راهبرد نماینده عالی 
کاهش  در  راهداری  مجموعه  شبانه روزی  تلاش  و  استان  در  دولت 

تصادفات نتیجه بخش بوده که امیدواریم این روند ادامه داشته باشد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای فارس همچنین خاطرنشان 
و  آموزش  اداره کل  فرهنگی،  اقدامات  اهمیت  راستای  در  ساخت: 
پرورش استان در شبکه شاد و صدا و سیمای مرکز فارس و سایر 
رسانه های مکتوب و غیر مکتوب گام های مؤثری را برداشته اند که 

نیازمند استمرار این اقدامات هستیم.
استاندار  نشست  این  پایان  در  که  است  آن  از  حاکی  گزارش  این 
فارس به دلیل کاهش تصادفات در 4 سال متوالی از مدیرکل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان فارس و سایر دست اندرکاران این حوزه 

تقدیر بعمل آورد.

مدیرکل آموزش و پرورش فارس:
 شیراز میزبان دبیرخانه کشوری
 پایگاه مجازی گفتمان دینی شد

 اعطای گواهینامه مدیریت پسماند
 به شرکت گاز  استان فارس

علی مظفری به عنوان فرماندار ویژه 
شهرستان کازرون مطرح شد 

رئیس ستاد نماز جمعه شیراز:
 فردا نماز جمعه شیراز در شبستان 

امام خمینی حضرت احمد بن موسی )ع( 
برگزار می شود 

 آغاز ثبت نام مرحله سوم طرح اقدام
 ملی مسکن در 19 شهر استان فارس

با اعتباری بالغ بر هشت میلیارد ریال صورت گرفت،
خریداری بخشی از تجهیزات کامپیوتری 

کتابخانه های عمومی فارس

و  ویژه  نگاه  فارس:  استانداری  خانواده  و  زنان  امور  دفتر  مدیرکل 
مثبت اداره کل ورزش و جوانان فارس به بحث زنان با ارزش است 
و باید از این فرصت برای تقویت ورزش بانوان فارس استفاده کرد.

استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس،  بانوان  ناشنوایان  جهانی  قهرمانان  از  تجلیل  مراسم  در  فارس 
سیده معصومه دستغیب ضمن تشکر از نگاه ویژه و مثبت مدیـرکل 
ورزش و جوانان فــارس به ورزش بانوان، آن را فرصت ارزشمندی 
در جهت تقویــت ورزش بانوان عنوان کرد و گفت: افتخارآفرینی 

مختلف  رشته های  در  بزرگسالی  جوانی،  نوجوانی،  سنین  در  زنان 
قابل  و  اهمیت  با  بین المللی  و  ملی  استانی،  شهرستانی،  ورزش های 
توجه است و این نشان از نگرش مثبت خانواده ها به اهمیت ورزش 
به ویژه ورزش بانوان که نقش مهمی در سلامت خانواده و جامعه دارد.
موجود،  کمبودهای  و  محدودیت ها  علیرغم  افزود:  ادامه  در  وی 
فرصت های بسیار خوبی در جهت حمایت از بانوان انجام شده است 
و نویدی برای دختران جوان است. ورود بانوان به عرصه ورزش در 
حقیقت، نشان از توجه خانواده ها به موضوع ورزش است که زمینه 
حضور دختران را ایجاد نموده و از هرگونه حمایتی دریغ نکرده اند. 
امروزه شاهد موفقیت های بسیاری از دختران در عرصه های بین المللی 
ورزشی هستیم که نشان از امید و تلاش بی نظیر دختران جامعه دارد.

وی از تمامی کسانی که در عرصه ورزش فعالیت می کنند از جمله 
مربیان و خانواده های ورزشکاران تشکر کرد و اظهار داشت: با توجه 
به نگاه مثبت مجموعه استانداری به ورزش استان از تمامی فرصت ها 

برای تقویت ورزش بانوان فارس استفاده خواهد شد.
وی همچنین از رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای 
از  حمایت  برای  فضایی  ایجاد  دلیل  به  شورا  اعضای  و  شیراز  شهر 
ورزش بانوان قدردانی نمود و اعلام کرد: هر نوع حمایت از ورزش 
بانوان منجر به موفقیت های گسترده برای شهر شیراز و استان خواهد 

شد.

مدیرکل دفتر امور زنان و خانواده استانداری فارس عنوان کرد:

اسلامی  شورای  اطلاعات  فناوری  و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس 
هوشمند  سامانه  پروژه های  اجرای  در  تسریع  خواستار  شیراز  شهر 
نصب  و   )TMS( تاکسیرانی  هوشمند  سامانه  و   )BMS( اتوبوسرانی 

دستگاه خودپرداز تاکسی ها شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره اطلاع رسانی و پاسخگویی 
شورای اسلامی شهر شیراز، »لیلا دودمان« در پنجاه  و هفتمین جلسه 
پیشرفت  که  اطلاعات  فناوری  و  هوشمندسازی  کمیسیون  عادی 
هوشمند  سامانه  و   )BMS( اتوبوسرانی  هوشمند  سامانه  پروژه های 
تاکسیرانی )TMS( و گزارش نصب دستگاه خودپرداز تاکسی ها را 
در دستور کار خود داشت، گفت: معاونت حمل ونقل و ترافیک باید 
برنامه زمان بندی اجرای پروژه BMS را در اسرع وقت به کمیسیون 

ارائه کند.
وی همچنین با بررسی گزارش سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
درباره پیشرفت پروژه فیبر نوری، ابراز کرد: ضروری است در این 
به  دارد،  نیاز  آسفالت  مجوز  به  که  متری   1200 دقیق  مسیر  زمینه، 
مناطق  در  کمیسیون،  این  تأکید  با  مشکل  تا  شود  ارائه  کمیسیون 

حل شود.
شهرداری فرایند حذف کامل کاغذ را بررسی کند

به گفته رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای اسلامی شهر شیراز، 
و  کاغذ  حذف  موضوع  کمیسیون،  این  در  بااهمیت  موارد  از  یکی 

احصای خدمات شهرداری است که بر این مبنا، معاونت برنامه ریزی 
و توسعه سرمایه انسانی مکلف است به منظور حذف کاغذ هریک از 
به  هفته  احصا و ظرف یک  به شکل کامل  را  فرآیندها و خدمات 

کمیسیون هوشمندسازی ارائه کند.
دودمان خواستار آن شد که پس از یکپارچه سازی و استانداردسازی 
به صورت  رسماً  فرآیندها  آن،  نواقص  رفع  و  شهرداری  کل  در 

الکترونیکی راه اندازی شود.
دستور کار دیگر این کمیسیون، گزارش دریافت مالکیت داده های 
برای  نیز شهرداری مکلف شد  این حوزه  بود؛ در  سامانه شهرسازی 

خرید دسترسی پایگاه داده سامانه »سرا«، ظرف دو هفته اقدام کند.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز این خصوص بر ضرورت دریافت 
مالکیت کامل پایگاه داده سامانه شهرسازی سرا از سوی سازمان فاوا 
تأکید کرد و ابراز داشت: افزون بر این، ظرف دو هفته آینده باید 

گزارشی از مذاکرات با شرکت سرا به کمیسیون ارائه شود.
اسلامی  شورای  اطلاعات  فناوری  و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس 
برنامه ریزی و  اینکه طی جلسه معاونت  بیان  با  ادامه  شهر شیراز در 
از پیشرفت توسعه سامانه شهرسازی  انسانی گزارشی  توسعه سرمایه 
فاز دو سرا ارائه شده است، گفت: مقرر است شرح خدمات فاز دو 
سامانه  فاز یک  موجود  از وضعیت  عارضه یابی  و  سامانه شهرسازی 

به صورت کامل به کمیسیون ارائه شود.

رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای اسلامی شهر شیراز:


